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Beantwoording vragen artikel 30 RvO inzake Brabantse Vuelta-etappes in 2020  

 

 

 

Geachte heren Van Hattem, Roks en Bakker, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 614 11 15 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

6 maart 2018 

Ons kenmerk 

C2222309/4320717  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

T.M. (Thirza) Brinkhoff - Reesink 

Telefoon 

(073) 681 28 20 

Email 

tbrinkhoff@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 14 februari 2018, ingekomen op 14 februari 2018, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het college het met de PVV eens dat een prestigeproject als het naar 
Brabant halen van de Vuelta geen taak is voor de provincie, maar aan private 
partijen overgelaten dient te worden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, het initiatief om de start van de Vuelta 2020 naar Nederland te 

halen is genomen door het bedrijfsleven (‘Business Peloton Utrecht’). Zij heeft de 
eerste contacten gelegd met de Vuelta-organisatie en haar enthousiast gemaakt 

voor een samenwerking met Nederland. De Vuelta organisatie heeft vervolgens 

aangegeven alle formele zaken te willen regelen met een publieke partij. In het 

aantrekken van een groot evenement zoals de Vuelta hebben dus zowel 

publieke als private partijen een rol. 

 

2. Deelt het college de constatering van de PVV  dat door het inzetten van 
budget uit de programma’s Fiets in de Versnelling en Erfgoed er minder 
financiële middelen beschikbaar zijn voor zaken als fietspaden en monumenten, 
terwijl deze programma’s juist voor deze zaken bedoeld zijn?  Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Nee, In de Sportagenda Brabant Beweegt is aangegeven dat grote 

sportevenementen een belangrijke platformfunctie hebben, ofwel dat zij kunnen 

helpen doelstellingen uit andere beleidsprogramma’s te realiseren. Een deel van 
de begroting van het evenement Vuelta is bestemd voor activatie: het 

organiseren van side-events/aanpalende activiteiten rond het evenement. Zoals 

activiteiten ter bevordering en promotie van het fietsgebruik (dit is een van de 

beleidsdoelen uit het programma Fiets in de Versnelling) of activiteiten ter 

promotie van de Zuiderwaterlinie (dit is een van de beleidsdoelen uit het 
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programma Erfgoed). De middelen die vanuit de beleidsprogramma’s Erfgoed 
en Fiets in de Versnelling worden ingezet, worden gebruikt om deze activatie 

vorm te geven en dienen dus de ‘eigen’ beleidsdoelen. 
 

3. Bij het instellen van deze programma’s is nooit duidelijk gemaakt dat deze 
middelen ingezet kunnen worden voor grote topsportevenementen, hoe kan GS 
dan toch volhouden dat dit binnen de kaders van ‘lopend beleid’ gefinancierd 
kan worden? 
Antwoord: zie het antwoord op vraag 2. 

 

4. Is het college het met de PVV eens dat met de gekozen wijze van financiering 
uit “lopend beleid” de afspraken over grote incidentele evenementen uit de 
‘Sportagenda Brabant Beweegt 2016-2019’ worden omzeild en dat PS 
daarmee buitenspel worden gezet omdat er nu geen noodzakelijk Statenvoorstel 
met een begrotingswijziging voor ligt? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, in de Sportagenda is aangegeven dat voor heel grote 

evenementen (vergelijkbaar met Grand Départ Tour de France 

of Wereldruiterspelen) die een begroting kennen van een aantal miljoenen euro, 

het evenementenbudget ontoereikend is en dat in dat geval een apart 

statenvoorstel wordt uitgewerkt. In het geval van de Vuelta wordt de (publieke) 

financiering met meerdere overheden gedeeld en kan de bijdrage van de 

provincie Noord-Brabant nog wel worden opgevangen binnen het sportbudget. 

Dit maakt dat een apart Statenvoorstel met begrotingswijziging niet nodig is. 

PS zijn wel geïnformeerd via een Statenmededeling, waardoor er geen sprake is 

van ‘buitenspel zetten’. 
 

5. Heeft het college kennisgenomen van de financiële domper die de organisatie 
van de Giro D’Italia in Gelderland in 2016 heeft geleden?  Zo ja, heeft het 
college deze berichtgeving meegewogen in de besluitvorming om tot een 
bijdrage van een miljoen euro voor Vuelta 2020 te komen? 
Antwoord: Ja, het college is op de hoogte van de financiële afwikkeling van de 

Giro in Gelderland. De berichtgeving hierover is meegewogen in het besluit van 

het college om €0,95 mln. te reserveren voor de Vuelta.  
Uit het bericht blijkt dat het tekort volgens de onderzoekers het gevolg was van 

onvoldoende private betrokkenheid. Daarom hebben wij, samen met de andere 

publieke partners, als voorwaarde voor officiële kandidaatstelling gesteld dat 

private partijen substantieel bijdragen (zie ook vraag 7 en 8). 

 

6. Uit de evaluatie van de Giro D’Italia in Gelderland in 2016 is tevens 
gebleken dat het evenement niet tot een hogere sportdeelname of meer sociale 
cohesie heeft geleid. Met deze constatering in het achterhoofd, denkt het 
college dan nog steeds dat de Vuelta 2020 bij kan dragen ‘aan onze ambitie 
om Brabant sterker te maken door sport’?  
Antwoord: Ja, de ambitie om Brabant sterker te maken door sport gaat uit van 

een verwacht economisch effect (vrijetijdsbestedingen, profilering van Brabant) 

en sociaal-maatschappelijk effect. Wij verwachten dat de Vuelta beide effecten 
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zal laten zien. In het haalbaarheidsonderzoek is een verwachte economische 

spin-off voor Brabant van ruim €5 mln. berekend. Daarnaast heeft het evenement 

een groot mediabereik (o.a. uitzending in 190 landen, meer dan 300 media die 

erover berichten). Het sociaal-maatschappelijk effect wordt vooral bereikt door 

de activiteiten die rond het evenement worden georganiseerd. Bij vraag 2 

noemden we al activiteiten ter bevordering van het fietsgebruik (dit gaat veel 

breder dan alleen het sportieve fietsen; sportparticipatiecijfers zijn daarom 

hiervoor geen goede graadmeter) en ter promotie van de Zuiderwaterlinie. 

Daarnaast gaat het ook om ‘healthy lifestyle’ en culturele activiteiten. 
 

7. Kan het college aangeven hoeveel de private bijdrage uiteindelijk minimaal 
moet bedragen wil de kandidaatstelling, en de daarbij horende provinciale 
bijdrage, daadwerkelijk doorgang vinden? Houdt het college daarbij vast aan 
de 50/50-verdeling tussen publiek en privaat met een private bijdrage van circa 
6 miljoen euro, of zullen afwijkingen in deze verdeling geaccepteerd worden? 
Zo ja, hoe ver mag er van de voorgestelde verdeling afgeweken worden? 
Antwoord: Ja, in de huidige begroting wordt uitgegaan van een bijdrage van 

€6,4 mln. van de publieke Vuelta-partners en een private bijdrage van €6,0 mln. 
Bij minder dan 40% private financiering (uitgaande van het gezamenlijke 

bedrag van €12,4 mln.), ofwel een bedrag lager dan €4,96 mln. achten wij en 

de andere publieke partners het evenement niet haalbaar. 

 

8. Kan het college uitsluiten dat de provincie Noord-Brabant de begroting voor 
het evenement aan zal vullen wanneer de private bijdrage lager is dan geschat? 
Antwoord: Ja. Wanneer de private bijdrage lager is dan geschat, maar hoger is 

dan de bij vraag 7 genoemde 40%, wordt de aanpak versoberd, waardoor het 

evenement met een kleinere begroting toch te realiseren is. Wanneer de private 

bijdrage lager is dan 40%, wordt het evenement niet haalbaar geacht. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


